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Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog
Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

„Ingyenesség? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Elkezdődött egy új tanév, SZÉP ÚJ VILÁG !

Több, kevesebb sikerrel megérkeztek a tankönyvek az iskolákba . A gyermekek boldogan

lapozgatják, „ingyenes” tankönyveiket .

Az iskolákban, átlagosan az ingyenes tankönyvre gyermekekként 12ezer forint lehet költeni, az első

osztályosokra ez a költség azonban csak 3ezer forint, mert elvileg az el őző évi elsős osztályoktó l

visszagyűjtött tankönyveket kellene kiadni az idei első osztályosoknak. A probléma ezzel, hogy az

előző első osztályosok másik tankönyvkiadó könyveit használtak (Dinasztia), amelyek ebben az

évben már nem használható. Tehát, ha az összes ingyenes támogatást összeadva és a gyermekek

létszámára átlagoljuk, minden évfolyam költségeit drasztikusan csökkenteni kellett . Ezért a legtöbb

évfolyamon elmaradtak a munkafüzetek és gyakorlók a csomagból. Vagyis az iskola a keretből csak

egy minimalizált tankönyvcsomagot tudott rendelni . Ez sajnos valós probléma .

A tanárok vagy lefénymásolják a munkafiüzeteket, vagy megvetetik a szül őkkel, van olyan iskola ,

ahol az ingyenesség meghaladhatja a 10ezer forintot is . Természetesen az iskolák a kiegészítők

nélkül is megoldják az oktatást, bár ezek az oktatás és a megértés a színvonalát nem emelik . A

szülőknek szabad akaratuk, hogy megveszik vagy nem a kiegészít őket. De a tanárok, iskolák nem

gyűjthetik a pénzt, nem rendelhetik meg olcsóbban a Kellotól . Tehát a szülők összegyűjthetik, maj d

megrendelhetik titokban az „Ingyenes” munkafüzeteket, gyakorlókat.



Kérdezem, miniszter urat, hogy eljutott-e ez a probléma Önhöz, és mit kíván tenni a megoldására ?

Miért kell a szülőknek titokban rendelni? Miért szankcionálják a tanárokat, iskolákat, ha rendeln i

mernek?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . október 8 .

Kiss László
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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